
MTÜ Järvamaa Jahindusklubi 

Juhatuse koosoleku protokoll 
19.06. 2017.a. 

Paide Parkali 28a 

 

Koosolek algas kell 17.00, lõppes kell 19.30 

Koosolekust võttis osa: Mati Hõbemägi, Jüri Pikma, Toomas Uusmaa, Vello Noorveli, Hardi Ulla, Juri 

Kari 

Puudusid: Arvi Luuk, Igor Homin, Margus Vaas  

Koosoleku juhatajaks valiti Jüri Pikma, protokollijaks Lauri Ellram 

( ühehäälselt) 

 

Kinnitati päevakord: 

1. 2016 a. majandusaasta aruannete läbivaatamine 

2. Põhikirja II lugemine 

3. Ulukikahju fond 

4. Volikogu koosoleku kokku kutsumine ja päevakorra kinnitamine 

5. Uute klubiliikmete vastuvõtmine ja väljaarvamine 

6. Alliku jahtkonna küsimus 

7. Klubi garaažidega seonduv 

8. EJS kokkutulek 

9. Muud küsimused 

 

Päevakorrapunkt nr.1 

Mati Hõbemägi tutvustas 2016. majandusaasta aruannet. Küsimusi kellelgi ei olnud. Otsustati saata 

aruanne volikogule kinnitamiseks. Parandus – ja muudatusettepanekuid juhatuse liikmete poolt ei 

olnud. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

 

Päevakorrapunkt nr.2 

Jüri Pikma tutvustas põhikirja projekti, mis läbis 07. juunil 2017.a. volikogu koosolekul esimese 

lugemise. Volinike poolt tehtud parandused on põhikirja sisse viidud. Otsustati põhikirja projekt saata 

volikogule teiseks lugemiseks. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

 

Päevakorrapunkt nr.3 

Ülevaate ja selgitusi  ulukikahju fondi kohta andis Mati Hõbemägi. Tekkis elav arutelu.  Otsustati 

ulukikahju fondi statuut ümber teha. Lepiti kokku järgmistes punktides : 

 



1. MTÜ  Järvamaa Jahindusklubi  ulukikahju  fond  on moodustatud  jahtkondade 

võrdsetest sissemaksudest . 

2. 2016.a. fondi raha varastati 100 % . Seoses sellega Klubi taastab fondi oma eelarvest 

summas  7600.- ja see kajastatakse eelarve vastaval real. 

3. Ulukikahju fondist makstakse kinni ulukite poolt tekitatud kahjud. 

4. Jahtkond, kus maaomanik nõuab kahjude kompenseerimist, tagastab summa 

hiljemalt 3 kuu jooksul  fondi tagasi. 

5. Vastavalt kehtivale seadusele kompenseerib KIK oma eelarvest kuni 1/3  tekitatud 

ulukikahjust juhul, kui kahju on maaomanikele üle kantud. Vastava taotluse esitab 

klubi tegevjuht KIK-le hiljemalt  jooksva aasta 28. veebruariks. 

6. KIKi poolt kompenseeritud summa laekub ulukikahju fondi taastamiseks. 

 

Uus ulukikahju fondi statuut otsustati saata teisele lugemisele volikokku. 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

Päevakorrapunkt nr.4 

Volikogu koosoleku kokku kutsumine ja päevakorra kinnitamine.  

Juhatus otsustas kokku kutsuda volikogu koosoleku 27. juunil 2017.a. kell 18.00 Paides 

Parkali 28a. Päevakorda lisati punktid: 

1. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi revisjonikomisjoni 2016. aasta aruanne 

2. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi 2016. majandusaasta aruande kinnitamine 

3. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi põhikirja II lugemine 

4. Ulukikahju fond 

5. Jooksvad küsimused ja info 

 

Jüri Pikma tegi ettepaneku hääletada volikogu päevakorra punktide kinnitamine 

juhatuse koosoleku lõpus kuna viimase päevakorra punkti all arutatakse 

revisjonikomisjoni küsimust. 

Otsustati ühehäälselt volikogu päevakord kinnitada koosoleku lõpus. 

Päevakorrapunkt nr.5 

 
Liikmeks astumise avalduse on esitanud: 

 

Alar Tammela (Türi) 

Tõnis Saar (Anna) 

Otsus: Avaldused läbi vaadanud, otsustas juhatus uued liikmed vastu võtta. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

 



Liikmest väljaarvamise avaldused on esitanud Türi jahtkonnast 

 

Aldo Lusti(Türi) 

Sampo Henrik Seppälä (Türi) 

 

Otsus:. 

Väljaarvata klubi liikmetest Aldo Lusti ja Sampo Henrik Seppälä (Türi jahtkond). Põhikirja punkt 3.5 

rikkumisega (liikmemaks tähtajaks tasumata). Teavitada Aldo Lustit ja Sampo Henrik Seppälät 

kirjalikult ning viidata nende õigustele. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

Otsus: Avaldused rahuldada  

 

 

Päevakorrapunkt nr.6 

Arutati Alliku jahtkonna avaldust, kuna volikogu volitas Klubi juhatust antud teemaga tegelema. 

Juhatus leidis, et küsimusega ei saa edasi minna, sest avaldusest üksi ei piisa ning tänase päevani 

puudub korrektne dokumentatsioon. Alliku jahtkonna avalduse juurde tullakse tagasi, kui on laekunud 

kogu vajalik dokumentatsioon. 

 

Otsuse poolt ühehäälselt, 6 juhatuse liiget. 

 

Päevakorrapunkt nr. 7 

Tegevjuht Lauri Ellram tutvustas garaažide olukorda. Leping viimase rentnikuga on lõpetatud ning 

rentnik välja kolinud. Uue rentniku leidmiseks on välja kuulutatud konkurss ja avalduste vastuvõtmine 

lõpeb 30. juunil 2017.a. k.a. Hetkel on laekunud kaks avaldust. 

Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

Päevakorrapunkt nr. 8 

Tegevjuht Lauri Ellram tutvustas EJS kokkutuleku piletihindu, võistlusalasid ja laagriplatsi 

kujundamise ideed. Osaletakse kindlasti üheksal võistlusalal kümnest, mis üldarvestuses kirja lähevad. 

Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

Päevakorrapunkt nr. 9 

Muude küsimuste all arutati kahte punkti.  

1. Igor Homini osalemine Euroopa Meistrivõistlustel kombineeritud laskmisvõistlustel Ungaris 

30.06-02.07 Sarlospusztas. Otsustati toetada Klubi liiget Igor Hominit 500€-ga. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

2. Muude küsimuste all arutati ka revisjonikomisjoni tegevust ja otsustati lisada punkt volikogu 

koosolekule: revisjonikomisjoni tagasikutsumine ja uue moodustamine. 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 



 

 

3. Koosoleku juhataja Jüri Pikma pani hääletusele volikogu koosoleku päevakorra punktid: 

 

1. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi revisjonikomisjoni 2016. aasta aruanne 

2. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi 2016. majandusaasta aruande kinnitamine 

3. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi põhikirja II lugemine 

4. Ulukikahju fond 

5. MTÜ Järvamaa Jahindusklubi revisjonikomisjoni liikmete tagasikutsumine ja uue 

revisjonikomisjoni valimine 

6. Jooksvad küsimused ja info 

 

Hääletati:  

Poolt 6 

Vastu 0 

Erapooletuid 0 

 

 

 

Koosolekut juhatas:        Protokollis: 

Jüri Pikma Lauri Ellram 

 

 

 


